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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Teljesen tönkre teszik a vidéki buszos közlekedést? 
Vagy mi az elképzelés?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt  hetekben  folyamatosan  kapom a  jelzéseket  választókerületem lakosaitól,  hogy egyre
nehezebb  az  iskolába,  illetve  munkába  járás,  az  ügyintézes,  az  orvosi  vizsgálatokon  történő
megjelenés. Mindez azért, mert olyan szinten megnyírbálták a távolsági buszjáratokat a térségben,
ami kifejezetten megnehezíti ezek logisztikáját.

Kiváltképp  igaz  ez  az  Esztergom-Süttő  és  az  Esztergom-Sárisáp  vonalakra,  ahol  több  járat  is
megszünt, összevonódott vagy már nem áll meg olyan megállókban, ahol korábban igen. Ez a két
része a térségnek ráadásul a vasúthalózatba sincs bekötve, illetve előbbit most kötik ki onnan. Talán
az egyik legfontosabb járata volt a térség kistelepülései számára az Esztergom-Sárisáp-Budapest
járat, amivel rengetegen jártak munkába, iskolába, ügyeket intézni Dorogra, Esztergomba vagy épp
a fővárosba. Ezt magam is tanusíthatom, hiszen közel 10 évig jártam dolgozni azzal a járattal.

Egyértelmű - és sajnálom, hogy eddig ebből még nem tanultak - hogy a társadalmi egyeztetés egy-
egy menetrend kialakításánál megkerülhetetlen és szükséges feladata. Értem én, hogy arra időt meg
energiát kell szánni, de a közszolgálatnak ez a lényege.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a jövőben terveznek-e széleskörű
társadalmi egyeztetést a menetrendek kialakítása előtt, illetve az említett vonalokon élők mire
számíthatnak a jövőben? Visszakerülhetnek kivett járatok vagy újabb fogyatkozás várható a
járatszámban?


